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Ponownie zwracam sig zuprzejm4 pro5b4 w imieniu

mieszkanc6w Wloclawka o j ak naj szy bsz4naprawg chodnika

na moscie stalowym im. Marszalka Edwarda Rydza-Smiglego.

W chwili obecnej stan chodnika jest katastrofalny i zagraZa

bezpiecznemu poruszaniu sig pieszych i rowerzyst6w. Most jest

strategic znym miej scem, dlatego potrzebne j est natychmiastowe

dzialaniew tej sprawie. Nalezy tez systematycznie usuwai

wyrastaj4ce chwasty.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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